

Marius Mioc

COVID, minciuna veacului

*„E mai lesne să păcălești oamenii decît să-i lămurești că au fost
păcăliți” (Mark Twain, rasist american din veacul al 19-lea - apocrif)*



PARTOȘ

Editura Partoș
Timișoara, 2020

Descrierea CIP a Bibliotecii Naționale a României
MIOC, MARIUS
COVID, minciuna veacului/Marius Mioc.-Timișoara:
Editura Partoș, 2020

ISBN 978-606-040-031-8

821.135.1

Cuprins

Prefață.....	6
Proteste de stradă din 2019 din Hong Kong și Wuhan – motivul isteriei covid începută în China care a molipsit planeta.....	8
Isteria gripei aviare.....	12
Isteria gripei în România, în anii trecuți.....	14
Adrian Streinu-Cercel, neobositul luptător cu apocalipsa.....	15
Wolfgang Wodarg despre isteria coronavirusului: „Regele e gol!”.....	18
Dr. Sucharit Bhakdi: Măsurile sînt absurde și primejdioase. Speranța de viață a milioane de oameni e scurtată cu măsurile anticoronavirus.....	22
LARICS mă citează ca fiind printre „apostolii dezinformării” și cere cenzurarea interviului cu profesorul Sucharit Bhakdi încărcat de mine pe youtube.....	25
Dr. John Lee (Marea Britanie): E mare diferență între covid-19 pricinuind moartea și covid-19 fiind găsit la cineva care a murit din alte motive.....	29
Dr. Claus Kohnlein (Germania): Coronavirusul este, socialmente, o epidemie de testări.....	31
Klaus Iohannis încearcă să obțină consensul lumii medicale cu privire la grozăvia coronavirusului cerînd bonus salarial pentru medicii care se ocupă de această problemă.....	33
Ticăloșia autorităților italiene: Camioanele cu morți de covid-19 și coșciugele așteptînd să fie încărcate.....	35
Petiție on-line: Opriți isteria covid-19! Anulați de îndată starea de urgență!.....	37
Sucharit Bhakdi: 5 întrebări către Angela Merkel.....	50
International Journal of Antimicrobial Agents: „mortalitatea pricinuită de SARS-CoV-2 nu este semnificativ diferită de cea a celorlalți coronavirusi”.....	54
Studiu în Germania: 15% din populație deja infectată cu COVID-19.....	56
Principalele 4 manipulări pe tema covid-19 (interviu cu Marius Mioc luat de Lia Lucia Epure).....	58
Ticăloșia autorităților: Interzicerea autopsiilor la cazurile morților infectați cu noul coronavirus.....	65

Doctori americani despre cum se manipulează numărul morților de COVID-19.....	67
Efectul placebo și efectul nocebo. Caracterul criminal al creatorilor de panică.....	74
Petiție on-line: Ieșirea României din Organizația Mondială a Sănătății.....	76
Cenzura în vremea coronavirusului.....	84
Klaus Iohannis anunță că bătrînii au voie să iasă din case și seara.	
Povestea lui Ițic și a rabinului.....	88
Isteria coronavirus ucide. Cazuri concrete.....	89
Directorii caselor funerare din New York demască manipularea cu pandemia.....	94
Secretarul de stat din Ministerul Sănătății Horațiu Moldovan confirmă ce scria „blogul lui Marius Mioc” încă din luna martie.....	98
Președintele Tanzaniei: Testul coronavirus la capră și fruct a ieșit pozitiv.....	101
Combaterea propagandei autorităților în problema covid se lasă cu dosare penale.....	104
Comentarii pe pagina de facebook a lui Raed Arafat.....	107
Guvernul liberal finanțează cu 200 milioane lei propaganda covid.....	152
Stăm cel mai prost din Estul Europei la număr de morți de covid. Să încerci să oprești un virus ținînd lumea în casă e ca și cînd ai aduna apă cu sita.....	155
Politicienii au luat măsuri prostești, dar nu recunosc că au greșit că și-ar distruge cariera politică.....	163
Protest împotriva legii carantinării: Este atacată ordinea constituțională a statului român.....	167
România, țara cu cele mai proaste rezultate la combaterea covid din Estul Europei, spun statisticile. Date concrete din surse oficiale.....	172
Cristian Tudor Popescu lansează ideea expluzării din țară a celor care nu vor să fie vaccinați. Motiv pentru facebook să mă blocheze pe mine pentru o lună.....	175
600 de doctori americani semnează o scrisoare către președintele Trump.....	179
Lista rușinii: Instituții de presă care s-au înscris la șpaga de 200 milioane lei pentru propaganda covid.....	182
O necesitate pentru stoparea molimei covid: Eliminarea tuturor stimulentele financiare pentru această boală.....	189

Ordin al ministrului sănătății: Se pot declara morți de covid și după 2 teste covid cu rezultat negativ.....	194
Sugestie de problemă pentru examenul de bacalaureat.....	197
Studii medicale: Infecții asimptomatice cu covid-19 nu transmit boala. Nici simptomele nu transmit după mai mult de 8 zile de la primele simptome. Foarte slabă transmitere a infecției covid la tineret.....	198
Președintele Colegiului Medicilor trage alarma: Români cu boli tratabile și-au pierdut viața din cauza faptului că s-au temut că se vor infecta cu covid-19.....	201
Donald Trump: Încetiniți numărul testărilor pentru covid!.....	205
Studiu pe site-ul Centrului de Control al Bolilor din SUA: „Nu există nici o reducere semnificativă în transmiterea gripei prin folosirea măștilor faciale”.....	207
Organizația Mondială a Sănătății caută persoane cu influență care să-i promoveze propaganda covid.....	211
James Todaro (doctor în medicină): 21 miliarde de motive de a discredita hidroxiclorochina ca tratament pentru covid.....	212
Fost ministru al sănătății francez despre mafia industriei farmaceutice în contextul covid: „Unii se gîndesc la mortalitate, la suferință, alții la dolari”.....	216
România primește 25000 de doze de remdesivir – leac anticovid. Vestea bună sau proastă?.....	218
Guvernul liberal extinde șpaga covid pentru medici.....	221
Sorin Grindeanu, cenzorul-șef al dictaturii pandemisto-liberale, devine vicepreședinte al PSD.....	223
James Todaro polemizează cu Anthony Fauci.....	226
Robert Kennedy Jr. la marea manifestație de la Berlin împotriva măsurilor legate de covid.....	228
Adevărații medici-eroi sînt cei care și-au dat demisia la începutul pandemiei.....	231
Wall Street Journal: Experimentul eșuat al opririi de activități pentru a opri covidul.....	235
Mentorul strategiei suedeze a „imunității de turmă” în problema covid, promovat de Organizația Mondială a Sănătății.....	237
Lucrări publicate de Marius Mioc.....	239

Proteste de stradă din 2019 din Hong Kong și Wuhan – motivul isteriei covid începută în China care a molipsit planeta

În anul 2019 regimul comunist chinez s-a confruntat cu proteste de stradă ale populației. Nu este un lucru pe care regimurile comuniste sînt obișnuite să-l tolereze.

Inițial au fost proteste de stradă în Hong Kong. Aceasta e o regiune autonomă a Chinei care a fost sub stăpînire engleză pînă în 1997, cînd în urma unui tratat între Marea Britanie și China a redevenit parte a Chinei. Conform aceluși tratat, Hong Kongul și-a păstrat autonomia și s-a aplicat principiul „o țară, două sisteme” – adică deși Hong Kongul este parte a Chinei, această regiune a rămas capitalistă, restul Chinei fiind socialist. Există în Hong Kong mai multe partide politice care concurează în alegeri, contrar cu restul Chinei unde singurul partid este cel comunist. Guvernul central chinez a făcut eforturi continue, tenace, de a-și întări controlul asupra regiunii, dar autonomia Hong Kongului încă exista. În 2019 au existat aici proteste de stradă² împotriva cursului politic de întărire a controlului pe care Beijingul îl are asupra Hong Kongului.

Au fost cele mai mari proteste de stradă întîmplătoare în Hong Kong de după reunificarea acestei regiuni cu China (sau poate din întreaga istorie a Hong Kongului) și s-au înregistrat violențe între manifestanți și poliție.

Asemenea lucruri nu sînt pe placul unui guvern comunist, nici măcar al celui chinez. Dar Hong Kongul fiind o regiune cu statut special, încă mai puteau fi tolerate asemenea manifestări.

Dar tot în 2019 au izbucnit manifestații de stradă de protest și în Wuhan. Motivul acestor manifestații a fost poluarea din zonă. O problemă cît se poate de reală. Pentru comuniștii chinezi nu era ceva acceptabil să se apuce și populația din afara Hong Kongului de demonstrații de stradă în care să conteste guvernul. Li se urcase chinezilor democrația la cap și era nevoie urgent de un pretext pentru a-i readuce la ascultare, fiindcă altfel virusul democrației poate fi molipsitor.

Proteste din Wuhan³ au început în vara lui 2019. Lumea a aruncat cu pietre în forțele de ordine, au fost arestări. Pentru guvernul chinez, rezolvarea

²Lily Kuo și Verna Yu – *What are Hong Kong protests about?*, The Guardian 25 iulie 2019, <https://www.theguardian.com/world/2019/jun/10/what-are-the-hong-kong-protests-about-explainer>, accesat 5 iulie 2020

³Robyn Dixon – *First Hong Kong protested. Now it's Wuhan, China. What makes it Beijing's latest headache?*, Los Angeles Times, 5 iulie 2019, <https://www.latimes.com/world/la-fg-china-protests-wuhan-environment-20190704-story.html>, accesat 5 iulie 2020

situației din Wuhan a devenit prioritatea numărul unu. Noul coronavirus a fost doar un pretext folosit de comuniștii chinezi pentru atingerea adevăratului lor scop – controlul populației. Născocind așa-zisa primejdie a virusului, au oprit orice proteste (nu-i voie să se adune prea mulți oameni la un loc că se împrăștie virusul), au instalat sisteme de recunoaștere facială pe străzi (trebuie depistați cei care nu respectă carantina; dar și eventualii participanți la proteste antiguvernamentale vor putea fi depistați odată ce sînt instalate aceste sisteme). Provincia din care face parte Wuhan a fost închisă și chinezilor din alte zone li s-a băgat în cap că cei din Wuhan sînt un fel de ciurmați care au un virus mortal, deci de care e bine să te ferești. Astfel, șansele ca locuitorii din alte zone să urmeze pilda wuhanejilor și să înceapă proteste antiguvernamentale au fost reduse.

Restul lumii, văzînd reacția isterică a Chinei în fața virusului, s-a gîndit: trebuie să știe conducătorii chinezi ceva, acest virus trebuie să fie realmente foarte primejdios dacă autoritățile chineze reacționează astfel. Conducătorii politici apuseni n-au vrut să-și asume riscul de a nu face nimic ca apoi să fie acuzați că prin neglijență se fac vinovați de moartea multor persoane. Un lucru n-au înțeles conducătorii politici din țările democratice, dar pentru mine, care am trăit în comunism, este lesne de înțeles: Partidul Comunist Chinez își definește altfel prioritățile. În revoluția comunistă chineză și apoi în revoluția culturală promovată de Mao (omul sub conducerea căruia China a devenit comunistă) au murit zeci de milioane de oameni. Un preț cît se poate de acceptabil pentru a asigura puterea Partidului Comunist asupra Chinei – este ceea ce mereu s-a considerat de către conducerea Partidului Comunist Chinez. Prin urmare, cînd protestele din Wuhan amenințau să devină o pildă molipsitoare care să pună în discuție autoritatea partidului, s-a considerat deplin acceptabil să se ia acele măsuri drastice – oprirea activității în acest oraș de 11 milioane de locuitori.

Pentru China, care are peste 1,4 miliarde locuitori, 11 milioane cît sînt în Wuhan e mai puțin de 1% din populație. Dacă privim la scara întregii Chine, măsurile nici n-au afectat prea mult țara – e ca și cînd în România s-ar fi băgat în carantină orașul Suceava, iar restul țării și-ar fi desfășurat activitatea normală.

Să oprești activitatea într-un oraș de 11 milioane locuitori – trebuie să existe un motiv FOARTE, FOARTE SERIOS – s-au gîndit conducătorii politici din întreaga lume. Trebuie să aibe guvernul chinez niște informații că acel virus este cu adevărat extraordinar de primejdios – e concluzia pe care au tras-o. De fapt, guvernul chinez nici o clipă n-a fost îngrijorat de virusul SARS-CoV-2. Acela a fost doar un pretext. Motivul FOARTE,

FOARTE SERIOS de îngrijorare a guvernului chinez era virusul democrației – acele demonstrații de stradă care arătau că populația din Wuhan contestă pe față conducerea politică, manifestanții se iau la bătaie cu poliția. Și fiindcă Wuhanul nu are statut special cum are Hong Kong-ul, demonstrațiile din Wuhan erau pentru guvernul chinez chiar mai intolerabile decât cele din Hong Kong.

Partidul Comunist Chinez a realizat progrese remarcabile în ultima vreme. Pe vremea bătrînului Mao, dacă în vreo provincie lumea contesta autoritatea partidului, s-ar fi trecut la măcelărirea populației. Acum, după protestele din Wuhan din 2019, comuniștii chinezi nu s-au apucat să măcelărească populația din Wuhan, cum ar fi fost procedura maoistă standard, ci au dat celor 11 milioane de locuitori de acolo doar arest la domiciliu, născocind toată povestea cu covidul. Este o dovadă că tovarășii comuniști chinezi au devenit mult mai omenoși față de cum erau în veacul trecut.

Privind retrospectiv, putem zice că guvernul chinez a mutat și a cîștigat. În întreaga lume metodele chinezești de control al populației încep să pară ceva firese, cînd cu doar un an înainte păreau ceva dement. Protestele antiguvernamentale s-au oprit în China și chiar și în Hong Kong guvernul chinez și-a întărit controlul. Dacă la protestele din 2019 din Hong Kong erau distruse camerele de supraveghere de pe străzi, care ajutau poliția la depistarea manifestanților, în isteria covid și printre hongkongheji au apărut mulți care susțineau nevoia acestor camere de supraveghere pentru depistarea celor care încălcă carantina. Secretarul de stat american (echivalentul ministrului de externe) Mike Pompeo, spunea⁴: „*Nici o persoană rezonabilă nu mai poate spune astăzi că Hong Kongul își păstrează o grad ridicat de autonomie față de China, dacă ținem seama de faptele de la fața locului*”.

Azi China pretinde că a oprit molima de covid. Minciună comunistă. Virusul există în continuare în China și e tratat exact cum trebuie – ca o gripă banală în care doar oamenii care se simt rău trebuie să ajungă la spital, iar covîrșitoarea majoritate a infectaților nu e băgată în seamă. Astfel nici problema suprasolicității sistemului medical nu există. Nu se mai fac teste pe scară largă – numai în Europa și SUA e nebunia asta cu testările – și astfel nu se mai găsesc cazuri noi. Problemă rezolvată! Vorba doctorului Claus Kohlein⁵ - noul coronavirus nu e atît o primejdie reală cît o epidemie de testări de laborator.

⁴Abigail Williams – *Hong Kong no longer has autonomy under China, Pompeo says*, NBC News 27 mai 2020, <https://www.nbcnews.com/news/world/hong-kong-no-longer-has-autonomy-under-china-pompeo-says-n1215761> accesat 5 iulie 2020

⁵Interviu din martie 2020: <https://youtu.be/pMz1JO92-DA>

publicat în 29 mai 2020 la <https://mariusmioc.wordpress.com/2020/05/29/protestele-de-strada-din-2019-din-hong-kong-si-wuhan-motivul-isteriei-covid-inceputa-in-china-care-a-molipsit-planeta/> ; am adăugat completări din articolul publicat în 2 iunie 2020 la <https://mariusmioc.wordpress.com/2020/06/02/obirsia-isteriei-covid-protestele-din-wuhan-2019-video/>

Filmări care susțin cele explicate mai sus:

Canalul youtube Guardian News, 9 iunie 2019, „*Poliția folosește bastoane și șpreiuri cu piper împotriva protestatarilor din Hong Kong*” <https://youtu.be/CAoEDpznc3Y>

Canalul youtube Freedom, 6 iulie 2019, filmări de la manifestațiile din Wuhan <https://youtu.be/NR2Qh1Y2JPQ>

Protestele din Wuhan comentate pe canalul youtube China uncensored, 10 iulie 2019: <https://youtu.be/PB-rl1WrIfA>

Notă 1: Verificare pe worldometers, 5 octombrie 2020, cu privire la situația covid în China: 3 morți de covid la milionul de locuitori. Media planetei e 133,7; România are 261. China e printre țările care s-au descurcat excelent în această pandemie, conform datelor oficiale. Chinezii rîd în hohote de proștii care au luat în serios teatrul din Wuhan.

Notă 2: În perioada de început a „pandemiei” apăruseră filmări cu oameni care cădeau ca secerați pe străzile din Wuhan⁶, chipurile datorită virusului. Acest fenomen nu a mai apărut în nici o altă țară.

⁶#AFP confirms #Wuhan people just fall down on the street. Official death toll only tip of iceberg. Canal youtube Insider Info, 1 februarie 2020 <https://youtu.be/tE46sxTxvHA>

În urmă cu câțiva ani, mass-media românească era preocupată de boala vacii nebune. Nu era post de televiziune care să nu vorbească despre acest subiect. Telespectatorii aflau îngroziți despre diferite transporturi de conserve cu carne care n-au fost controlate. Faptul că numărul de cazuri de îmbolnăviri cu boala vacii nebune în România a fost zero nu avea importanță. Sufletește ne-am integrat deja în Europa – problemele englezilor sînt și problemele noastre.

Anul acesta [2006] guvernării și mass-media au un nou subiect de isterizare a populației: gripa aviară. În acest context, ziarele vorbesc despre obligația crescătorilor de păsări de a avea medic veterinar angajat permanent⁷. Asemenea obligație doar marii producători o pot respecta. Micilor producători li se va interzice orice comercializare a producției. Dar poate tocmai asta se urmărește – eliminarea concurenței pentru firmele mari, agreeate de Uniunea Europeană. Aceeași veche manipulare cu protecția consumatorului.

Mass-media primește bani din publicitate tot de la marii producători, deci e firească propaganda mass-media în favoarea acestora.

Sînt interese mari la mijloc, bani mulți de câștigat. Cînd aflăm că șeful Institutului de Diagnostic și Sănătate Animală a aranjat cumpărarea substanțelor contra gripei aviare de la firma lui fiu-su⁸ apare legitimă întrebarea dacă nu cumva isteria gripei aviare este doar un pretext și mijloc de manipulare a oamenilor, nu o preocupare sinceră a celor care crează această isterie [același Ștefan Nicolae, șeful IDSA, cercetat penal în trecut pentru afacerile cu gripă aviară, este recent acuzat că a transformat și pesta porcină într-o afacere de familie⁹].

Se știe că gripa aviară a făcut, în întreaga lume, doar cîteva zeci de morți (niciunul în România). Sînt alte boli care au pricinuit mult mai multe victime (chiar și gripa obișnuită, umană). Petre Calistru, directorul Spitalului de boli

⁷Articol în „Gândul” - *Iresponsabilitatea criminală*; în prezent pe saitul ziarului mai e disponibil doar un sumar al articolului <https://www.gandul.ro/stiri/iresponsabilitatea-criminala-264238>

⁸Articolul original a dispărut de pe internet; se găsește însă un articol cu aceeași știre în „Gândul” <https://www.gandul.ro/stiri/seful-idsa-cercetat-penal-pentru-afacerile-facute-cu-fiul-sau-pe-seama-aviarei-si-a-pestei-porcine-259532>

⁹<https://www.gandul.ro/stiri/seful-idsa-stefan-nicolae-a-transformat-pesta-porcina-intr-o-afacere-de-familie-326527>

infecțioase „Victor Babeș” remarca¹⁰: „Există o teorie că ar putea să se întâlnească un virus de tip uman cu H5N1 și să apară un virus cu potențial pandemic. Această teorie științifică este atît de puțin probabilă, la fel cum s-a anunțat că în 2010 o cometă va lovi planeta Pămînt”.

Cititorii noștri trebuie însă să știe: primejdia îmbolnăvirii cu gripă aviară este reală. Pentru cei care mănîncă păsări bolnave fără să fiarbă sau prăjească carnea, sau pentru cei care ating păsări bolnave sau găinațul acestora și apoi se ling pe degete.

publicat inițial în 2006 pe răposatul sait altermedia; republicat în 11 februarie 2009 la <https://mariusmioc.wordpress.com/2009/02/11/gripa-aviara-si-problemele-prefectului-ovidiu-draganescu/>

¹⁰*Omul are o barieră naturală în calea transmiterii virusului aviar*, articol în „Adevărul”, 20 mai 2006, https://adevarul.ro/news/societate/omul-bariera-naturala-calea-transmiterii-virusului-aviar-1_50ac215d7c42d5a6638522de/index.html

Știrile KanalD, 29 ianuarie 2019: „Numai la Matei Balș au ajuns de vineri pînă astăzi peste 1000 de pacienți cu simptome specifice gripei. La peste 500 dintre ei prezența virusului a fost confirmată (...) Cu toate că virusul s-a răspîndit fulgerător și printre copiii din grădinițe și școli, existînd chiar și 7-8 cazuri de gripă într-o singură grupă, triajul se face la voia sorții. Lipsesc cabinetele medicale, doctori și asistenți”.

<https://youtu.be/RpgP8MkaaY>

Antena 3, 5 februarie 2018: „Este epidemie de gripă în toată țara. Cei mai afectați sînt copiii și vîrstnicii. Situația se agravează în condițiile în care în ultima lună 8 oameni au murit din cauza gripei. Medicii trag din nou un semnal de alarmă și recomandă vaccinarea”.

<https://youtu.be/IKSWsSM8Orl>

ExpresTV Galați, 16 ianuarie 2017: „Aproximativ 65000 de cazuri de gripă au fost înregistrate în toată țara. Conducerea Centrului Național de Supraveghere și Control al Bolilor Transmisibile consideră că nu este nevoie să fie declarată oficial epidemia de gripă. În acest context populația este liniștită”.

<https://youtu.be/zdEEVeRUaU0>

Notă: aceste 65000 de cazuri de gripă au fost înregistrate în condițiile în care nu era o obsesie legată de gripă, cum e acum pentru covid. E vorba așadar de oameni care s-au simțit rău și s-au prezentat la doctor, unde au fost diagnosticați. Nu s-au făcut testări pe scară largă și anchete epidemiologice în care să se caute toți cei care au avut contact cu vreun caz de persoană gripată, pentru a depista toți asimptomaticii infectați. Nu-i exclus să fi avut de fapt vreun million de infectați cu virus gripal în România în 2017, majoritatea asimptomatici.

Publicat, împreună cu extrase și din alte emisiuni televizate din anii trecuți care vorbeau despre gripă, în 22 martie 2020 la <https://mariusmioc.wordpress.com/2020/03/22/>

isteria-gripei-in-romania-in-anii-trecuti-aproximativ-65000-de-cazuri-de-gripa-au-fost-inregistrate-in-toata-tara-conducerea-centrului-national-de-supraveghere-si-control-al-bolilor-transm/

Domnul Adrian Streinu-Cercel este unul din principalii luptători împotriva noului coronavirus care a îngrozit Europa. Apare la televiziuni, în presă, dă sfaturi românilor de rînd dar și guvernanților despre cum să ne ferim de primejdiile moliemei care ne bîntuie.

Cariera dînsului în apărarea poporului român este mai veche, și doresc să amintesc cîteva acțiuni ale sale din trecut.

În 2006, cînd era la modă gripa aviara (boală care a mai revenit la modă și mai tîrziu), domnul Streinu-Cercel anunța, conform ziarului „Libertatea”: Aviara ar putea ucide două milioane de români¹¹. Dumnealui nu era singurul prooroc al apocalipsei. Citez din articol:

Patru milioane de români se vor îmbolnăvi de gripă, iar două milioane vor muri, o dată cu izbucnirea pandemiei de gripă aviara. „Într-un prim val al pandemiei, adică în primele 4 – 5 luni, se pot îmbolnăvi pînă la 4 milioane de români, iar 2 milioane dintre aceștia vor muri. Oamenii trebuie să știe că ne așteptăm la un virus foarte agresiv”, a declarat, ieri, în cadrul unui seminar, prof. dr. Adrian Streinu-Cercel, directorul Institutului de Boli Infecțioase „Matei Balș”. De altfel, specialiștii spun că pandemia de gripă este inevitabilă și iminentă. „Ne aflăm în faza a treia a pandemiei, adică faza în care au fost infectați oameni cu un subtip de virus gripal nou. Următoarea etapă este cea a izbucnirii pandemiei. Cert este că nu scăpăm de pandemie, motiv pentru care trebuie să ne pregătim cît de cît”, a precizat dr. Viorel Alexandrescu, șeful Centrului de Referință pentru Gripă – OMS, din cadrul Institutului Cantacuzino. (...)

„Trebuie să procurăm saci pentru cadavre”

Florin Popovici, epidemiolog în cadrul Direcției de Sănătate Publică București, a declarat că România va trebui să ia măsuri concrete: „Avînd în vedere că se estimează atîtea decese, trebuie să știm cu exactitate care este capacitatea morgilor și cîte paturi cu ventilație avem în spitale. Trebuie să ne preocupăm și de procurarea sacilor pentru cadavre. Va trebui să avem grijă și de persoanele care lucrează în domeniul gazelor, al electricității și chiar de persoanele care vor săpa gropile în cimitire”.

¹¹Petre Dobrescu – Aviara ar putea ucide două milioane de români, Libertatea, 22 iunie 2006, <https://www.libertatea.ro/stiri/aviara-ar-putea-ucide-doua-milioane-de-romani-143226>

În 2009 nu mai era la modă gripa aviară, ci gripa porcină. Dar domnul Streinu-Cercel era la datorie, atrăgând atenția asupra primejdiei. Citez de pe ziare.com¹²:

Streinu Cercel: Scenariul cu 20.000 de morți? E minim, asta e mizilic! „Scenariul cu 20.000 de morți din cauza gripei porcine este unul oficial, dar e un număr minim”, a declarat luni secretarul de stat din Ministerul Sănătății Adrian Streinu Cercel, precizând că va urma o perioadă de 5-6 săptămâni cu potențial sever de infecție. (...) „Scenariul ăsta cu 20 de mii de morți? Este una din variantele oficiale, dar e minim, asta e mizilic”, a mai răspuns acesta la întrebările jurnaliștilor, adăugând totodată că „Să zicem bogdaproste dacă ne va da cineva vaccin în această perioadă în care o să avem 5-6 săptămâni de infecție cu potențial sever”.

Secretarul de stat s-a plîns și de lipsa de simț civic a românilor, dînd exemplul unei paciente care, infectată fiind cu virusul AH1N1 a semnat foaia că e pasibilă de închisoare dacă transmite virusul dar asta nu a împiedicat-o să plece la Piatra Neamț, unde a fost depistată de autoritățile sanitare.

După ce ne-a salvat de 2 milioane de morți în 2006 și de un mizilic de minim 20000 de morți în 2009, acum domnul Cercel salvează românii și de coronavirus.

Despre domnia sa și activitatea dînsului la conducerea Institutului „Matei Balș” a apărut în 2018 și o anchetă pe Rise Project¹³. Iată cîteva paragrafe:

Se întîmplă la un spital emblematic, Institutul Național de Boli Infecțioase „Matei Balș”, aflat de 19 ani sub patronajul unui doctor celebru: Adrian Streinu-Cercel, omul care anunță gripa la televizor.

Practica diagnosticelor fictive – afecțiuni adăugate din burtă oamenilor care vin la spital cu diferite probleme și pentru care statul plătește, pacient cu pacient, note de plată umflate – are un efect devastator: sărăcește artificial sistemul, intoxică statisticile naționale de sănătate, umflă achiziții publice de medicamente, generează crize. „Sîntem o națiune bolnavă pentru că uneori inventăm diagnostice”, admite actualul ministru al Sănătății.

¹²Streinu Cercel: *Scenariul cu 20.000 de morți? E minim, asta e mizilic!*, ziare.com, 2 noiembrie 2009, <https://ziare.com/stiri/gripa-porcina/streinu-cercel-scenariul-cu-20-000-de-morti-e-minim-asta-e-mizilic-939156>

¹³Victor Ilie, Romana Puiuț, Attila Biro – *Institutul de Boli Inventate*, Rise Project 18 iunie 2018 <https://www.riseproject.ro/articol/institutul-de-boli-inventate/>

Ne-am uitat în buzunarul ascuns al halatului. Începe aici fundația privată a lui Streinu-Cercel, în care primii șapte producători mondiali de medicamente au pompat un milion de euro doar într-un an. Jumătate au fost retrași cash, în tranșe rotunde, uneori chiar la bancomatul din curtea spitalului. (...)

Andreea, o bucureșteancă stabilită în Italia, dar venită acasă în concediu, s-a trezit într-o dimineață din vara lui 2016 cu o diaree groaznică care i-a stricat scurta vacanță cu familia S-a dus glonț la Institutul „Matei Balș”, fiind internată chiar pe secția profesorului dr. Adrian Streinu-Cercel. A făcut o serie de analize medicale și a trebuit să înghită apoi niște pastile care să-i domolească tranzitul intestinal. Nimic complicat. Doar enterocolită, o inflamație a intestinului provocată de un amestec nefericit de alimente. După trei zile în care s-a simțit ca și cum ar fi băut bere cu iaurt, Andreea a fost externată și s-a întors în Italia cu problema rezolvată. Diareea ei, însă, explodase oficial în documentele spitalului. Și, inevitabil, în istoricul medical al femeii, pe care statisticienii de la Institutul „Matei Balș” l-au încărcat din pix cu o colecție impresionantă de boli. Majoritatea, inventate. Sînt consemnate acolo de patru ori mai multe afecțiuni decît în realitate, unele mult mai grave. Toate, cu efect direct pe cardul de sănătate al femeii, în numele căreia s-au decontat bolile fictive. Altfel spus, pentru o diaree care făcea cam 100 de euro, am plătit cu toții 1.000 €.

Tot pe Rise Project, și tot din 2018, e o altă investigație legată de Streinu-Cercel¹⁴.

Dumnealui a avut de multă vreme o activitate excepțională, care se cuvine cunoscută și apreciată de români la justa ei valoare.

Publicat în 1 aprilie 2020 la <https://mariusmioc.wordpress.com/2020/04/01/adrian-streinu-cercel-neobositul-luptator-cu-apocalipsa/>

¹⁴Victor Ilie – *Spitalul meu de stat*, Rise Project, 14 septembrie 2018 <https://www.riseproject.ro/articol/spitalul-meu-de-stat/>